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Un descens voluntari  
La directiva del Cassà és partidària de no jugar a tercera i només assumiria la preferent 

El president prefereix tocar de peus a terra i exposarà als socis les dificultats del club 

Un descens voluntari. Aquesta és la intenció dels directius del Cassà amb vista a la temporada 
vinent i que exposaran el divendres 16 a l'assemblea de socis. Pendent que la massa social del club 
hi doni el vistiplau, el Cassà renunciarà a jugar a tercera i es planteja militar a preferent –si la 
federació ho permet– o bé a segona regional, en què ja té un filial. El president, Carles Jofré, sosté 
que el futbol és inassumible per als més modestos i que s'ha de tocar de peus a terra. «No volem 
embarcar-nos en un vaixell que es pot enfonsar a mig camí. No volem haver-nos-en de penedir», 
diu. 

Jofré va succeir Ramon Codina l'any passat i va iniciar un mandat de sis anys. Diu que l'actual junta 
té «motivació i idees», però que els diners són els que són. Antic jugador del Lloret, Jofré reconeix 
que durant aquest any els jugadors de l'últim curs cobraran el que se'ls va prometre. Destaca que 
van heretar «una situació difícil» i un «forat» dels anteriors gestors del club, que també els ha 
complicat les coses. 

El president del Cassà exposa que mantenir un equip a tercera costa 160.000 euros, dels quals 
80.000 s'han de destinar als jugadors i tècnics, i que el Cassà no hi pot arribar. «No veiem clar 
continuar com s'ha fet fins ara. Però el Cassà és una institució i s'ha d'explicar la situació als socis», 
diu Jofré. Els set membres de junta coincideixen que la millor sortida de l'entitat és renunciar a 
tercera. «Crec que s'ha de ser transparent i realista, i així ho serem davant els socis», manté. 

D'aquí a l'assemblea de la setmana que ve, el Cassà es podria quedar sense plantilla perquè 
l'extrem Robert Negre, un dels tres únics jugadors de casa, té altres ofertes, igual que el central Pau 
Teixidor, que no sap res del club des de fa set dies. Si el Cassà deixa el grup cinquè, el Premià el 
rellevarà. 

Amb Mercader. 
El secretari tècnic, Pep Mercader, continuarà el curs vinent a Cassà passi el que passi, segons 
Jofré. Mercader també tenia l'encàrrec de treballar en el futbol de base, cosa que continuarà fent, 
destaca el màxim dirigent.

Darrera actualització ( Dijous, 8 de juliol del 2010 02:00 )  
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Cassà de la Selva Llagostera 
Palamós  

Carles Jofré 
PRESIDENT DEL CASSÀ 
«Si som realistes i volem fer les 
coses bé, hem de pensar que no 
es pot assumir la tercera divisió. El 
plantejament ha de ser tocar de 
peus a terra» 
«No volem embarcar-nos en un 
vaixell que es pot enfonsar a mig 
camí. No volem haver-nos-en de 
penedir» 
«A 1a catalana, els costos són 
similars a 3a, i no ens interessa. A 
preferent estaríem disposats 
jugar» 
«Les coses fan mala pinta i no 
pots pressionar les empreses que 
ajudin el Cassà quan ja tenen els 
problemes que tenen» 

 

Els jugadors del Cassà 
s'acomiaden del públic al final  del 
partit contra la Pobla, el 9 de 
maig. Podria ser l'últim a 3a. Foto: 
M. LLADÓ.
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